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CDA wil monorail
van Grubbenvorst
naar de Floriade

VERVOER Zweefbaan voor tram

door Leon Janssen

GRUBBENVORST/VENLO – Een mono-
rail van een nieuw treinstation in
Grubbenvorst naar het terrein waar
de Floriade in 2012 gehouden
wordt.

Als het aan de CDA-fractie in
Provinciale Staten ligt is dat niet
een onvervulbare toekomstdroom,
maar wordt nu onderzocht of een
dergelijke zweefbaan er écht kan ko-
men. Het CDA vindt namelijk dat
er bij een tentoonstelling als de
Floriade voorzieningen horen die
spraakmakend zijn en wereldwijd
bekendheid krijgen. Daarbij heeft
het CDA een zweefbaan zoals die
in het Duitse Wuppertal gebouwd
is voor ogen.

De monorailverbinding zou tus-
sen Grubbenvorst en het Floriade-
terrein moeten liggen. Het CDA
gaat ervan uit dat er in 2012 een sta-
tion in Grubbenvorst is ingericht.
De gemeente Horst aan de Maas is
daar inderdaad al een aantal jaren
mee bezig. Vanuit Duitsland zou er
een lightrailverbinding moeten ko-
men met het station in Grubben-
vorst. Vandaar zouden de bezoe-
kers van de wereldtuinbouwten-
toonstelling dus met de zweefbaan
naar de Floriade moeten worden
gebracht.

De route van de zweefbaan zou
volgens het CDA kunnen lopen
van Grubbenvorst naar de Veiling
ZON, waar volgens de plannen een
grote parkeerplaats gemaakt zou
worden voor de Floriade. Bij de vei-
ling zou de zweeftram een stop
kunnen maken om vervolgens over
de A73 naar het Floriadeterrein te
gaan.

Na de Floriade heeft het CDA
een bestemming voor de zweef-
baan. Die zou namelijk verplaatst
kunnen worden naar Venlo. Daar
zou de zweefbaan de verbinding
kunnen vormen tussen het cen-
trum van Venlo en het kazerneter-
rein. Daar zijn namelijk plannen
voor een evenementencentrum of
een voetbalstadion.

Het CDA vraagt de gedeputeerde
contact op te nemen met de ge-
meenten Horst aan de Maas en
Venlo om samen te kijken of een
dergelijke zweefbaan haalbaar is.

Wethouder Mark Verheijen van
Venlo vindt het een interessant en
innovatief voorstel waar hij wel ver-
der naar wil kijken. Hij tekent aan
dat de plannen voor het kazerneter-
rein in Blerick nog niet definitief
zijn. Zijn collega Leon Litjens van
Horst aan de Maas zal het voorstel
bespreken met de Grubbenvorster
dorpsraad.


